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Fra: Lars Markersen 
Sendt: 20. september 2006 22:50 
Til: Kaj Holm Andersen 
Emne: Samarbejdaftale 
Kære Kaj 
På mødet i Ældrerådenes Formandsgruppe den 19. september 2006 sagde Frank Hansen under punktet 
"Siden sidst", at man er i gang med at drøfte en samarbejdsaftale med Teknik- og Miljøudvalget, og at man 
har fået imødekommet sine synspunkter. Man var meget tilfreds med mødet med Klaus Bondam 
Sagen var ikke sat på som et punkt på dagsordenen, men blev alligevel omtalt, og til alles tilfredshed, for 
ingen tog ordet omkring dette. 
I kan altså roligt gå videre med sagen på det foreliggende grundlag. 
  
Med venlig hilsen  
  
Lars Markersen 
Sekretariatsleder 
Ældrerådenes Fællesudvalg 
Henrik Pontoppidans Vej 2 
2200 København N 
Tlf.: 33 17 19 20  
  
Hvis du vil vide mere om ældrerådene i København: 
www.aeldreraad-kbh.dk 
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